
Referat Åsbøseterdalen Velforening styremøte 11/10-2023 
 
Tilstede: 
Bjørn Enger 
Bjørge Johansen  
Håkon Fenstad 
May Britt Halland 
 
Tormod Holmslet 
Lars Troppen 
 
Agenda 

1) Kommende skisesong:  
a. Bjørn E tar kontakt med løypekommite – Service på Asgeir. 
b. Bjørn Halland vurderer tilstand til «rulle» 
c. Hesjestaur: Til løypemerking – vi trenger flere. 500 stk på Finn, men hvordan 

transportere fra Kvinesdal til Åsbøseterdalen? 
d. Bjørn E undersøker med Reklamemakeriet i Rødberg om skilting av kryssende 

skiløype. 
 

2) Prosjekt: Passering Dalstultjønn – Interessenter: 
a. Kommune v/Håkon Holtskog? – mindre endringer 
b. Dalstulsameiet v/Birgit Kollandsrud Friis 
c. Grunneier nord for Dalstultjønn: Bakkesameiet v/Lars Inge Enerstvedt 
d. Gravemaskin: Knut Olav Halland eller Kjartan Bekkeseth Vrenne 

 
 
Annet: 

1) Turistforeningen kvister opp løypa til Lufså 
2) Løypekommiteen’n navn på hjemmesiden - Håkon 
3) Renovasjon: Kommunen vil sette opp returpunkter for gjenvinning av avfall. 

a. Åsbøseterdalen er ivaretatt med 1 punkt like før riksvei 40 og 2 punkter lans 
FV116 på vei ned fra Breidset - Tormod 

4) Bomveien på Sørsiden er ivaretatt av YouPark. Fungerer bra. - Lars 
 

 
Neste møte: onsdag 6/12- 2023 
 
Løypelaget: 
Eivind Kulverud 
Anders Kulverud 
Bjørn Halland 
Knut Tråseviken 
Lars Troppen 
 
 
 



 
 
 


